
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 7. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 257
Naturstyrelsen har afholdt jagt for betalende gæster d. 27/10 og 24/11 2021 i Kompedal 
Plantage. Det forlyder, at der på hver af de 2 jagter blev skudt ca. 60 krondyr, i alt ca. 
120 dyr. Dette tal virker stort, når Naturstyrelsen har estimeret, at der findes en bestand 
på 200-250 krondyr i Kompedal Plantage. Vil ministeren redegøre for, om dette høje 
jagttryk på bestanden fra statens side er et forsøg på at regulere bestanden inden en evt. 
indhegning som naturnationalpark, eller om der er tale om en markant undervurdering af 
antallet i bestanden af krondyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 257

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


